

本院校友獲委任中大理學院院長 UC Alumnus Appointed Dean of Science

本院校友黃乃正教授 (73/化學) 獲中大校董會委任為理學院院長，任期五年。書院同仁謹致衷心祝賀！

UC alumnus, Professor Henry N C Wong (73/CHEM), was appointed as Dean of Science for five years. Our warmest congratulations to Professor Wong!

本院校友獲頒榮譽院士 UC Alumnus Awarded Honorary Fellowship

香港中文大學第十二屆榮譽院士頒授典禮於2013年5月13日舉行。本院校友中大工商管理學院市場學榮休講座教授李金漢教授 (67/工管) 獲大學校董會主席頒授榮譽院士。本院同仁謹致賀忱！

The Chinese University of Hong Kong 12th Honorary Fellowship Conferment Ceremony was held on 13 May 2013. College alumnus, Professor Lee Kam-hon (67/BBA), Emeritus Professor of Marketing, Faculty of Business Administration, CUHK, was conferred Honorary Fellowship by the Chairman of the University Council. Our warmest congratulations to Professor Lee!

本院社工系畢業生獲選新秀社工 UC Alumnus Awarded Outstanding Social Worker

本院校友黎嘉欣女士 (03/社會) 獲香港社會工作人員協會選為新秀社工，以嘉表揚。黎女士畢業後於香港基督教服務處僱員發展服務擔任顧問，為全港七十多間企業提供僱員支援服務，如專業輔導、危難或意外事故的心理援助。她更於培訓及身心健康推廣計劃加入新元素，以切合不同企業員工的需要。書院同仁謹致衷心祝賀！

UC alumnus, Ms Lai Ka-yan (03/SOCI), was elected Outstanding Junior Social Worker by the Hong Kong Social Workers Association. Ms Lai has been working at Employee Development Service, Hong Kong Christian Service, which offers Employee Assistance Programmes to more than 70 local and international companies. She provides professional counselling including crisis intervention service and psychological first-aid to victims of critical incidents. She has also introduced new elements catering to the needs of corporate clients in the area of training and developing wellness promotion programmes. Our heartfelt congratulations to Ms Lai!



本院校友獲頒日本文部省獎學金 College Alumnus Awarded MEXT Scholarship

本院校友歐陽允健先生 (08/分子生物技術) 獲頒發本年度日本政府 (文部科學省) 研究留學生獎學金，到九州大學研究表觀基因組學。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Au Yeung Wan-kin (08/MBTE) has been awarded this year's Japanese Government (Monbukagakusho: MEXT) Scholarship for Research Student to pursue his studies in epigenomics at Kyushu University. Our heartfelt congratulations to Mr Au Yeung!

